
 کمیته ایمنی آزمایشگاه های دانشکده پزشکی جلسه چهاردهمین

     12/7/1401  مورخ  شنبهسه روز  13:30لغایت   12:30ساعت زمان تشکیل جلسه: 

 دانشکده پزشکی ادیبمکان جلسه : تالار 

زهرا   ،گیلدا امینی    ،مژگان اثنی عشری   مهندس   و خانمها ، جلالی ، محمدرضا کیانمهر، مهندس محمدرضا شریفیدکتر آقایان با حضور   12/7/1401مورخ  سه شنبه روز  13:30لغایت   12:30از ساعت  1401در سال کمیته ایمنی آزمایشگاه های دانشکده پزشکی  چهاردهیمن 

 ، راضیه حسینی فهیمه حسینی نسب ،  لیلا معین الدین ،  ریم علی اکبری،م  ،جهانبخش 

 زیر:با دستور جلسه  

 با توجه به برنامه اعتباربخشی گروههای علوم پایه وزرات بهداشت بررسی موارد ایمنی و کمبودهای آزمایشگاههای دانشکده پزشکی 

 ک دانشکده پزش  ادیبدر تالار 
ت
 قرار گرفت. مورد بحث طبق دستور جلسه و موارد ذیل  شکیلی 

مسئول  و سرکار خانم مهندس اثنی عشری اداری مالی دانشکدهمحترم معاون  محمدرضا شریفیجناب آقای دکتر در ابتدای جلسه  

در زمینه بهبود ایمنی آزمایشگاه ها در طول اعضا محترم کمیته تلاش مستمر و ضمن خوش آمد گویی از حضور  کمیته محترم 

موجود  و کمبودهایدرخواست نمودند که کلیه مشکلات  و از کارشناسان کلیه آزمایشگاه  نمودند های تحصیلی گذشته تشکرسال

 .در گروهها را انعکاس دهند

جهت تخصصی معین الدین نماینده گروه باکتری و ویروس شناسی  نیاز گروه به خرید یخچال در ادامه جلسه سرکار خانم   

 .فن بزرگ  را مطرح نمودند 2و همچنین خرید آزمایشگاه گروه 

مطرح را نماینده گروه علوم تشریح عدم تعمیر موتور یخجال معیوب گروه در سال اخیر در ادامه جلسه سرکار خانم علی اکبری 

 یز از اهم موارد گروه قید نمودند.نمودند همچنین ایشان جابجایی مکان سالن تشریح را ن

و ارتقا سیستم  در ادامه جلسه سرکار خانم جهانبخش نماینده گروه آسیب شناسی معیوب بودن سیستم برق گروه را مطرح نمودند 

 .برق در آزمایشگاه و کل راهرو گروه را خواستار شدند

به مشکلات و کمبودهای آزمایشگاه مرکزی اشاره نمودند و درخواست نصب در ادامه سرکار خانم حسینی نماینده آزمایشگاه مرکزی 

 آزمایشگاه مرکزی را درخواست نمودند. ایجاد اتاق مجزا جهت اتوکلاو در قسمتنرده های حفاظتی جهت راه پله ، خرید هواکش، 

در ادامه سرکار خانم حسینی نسب نماینده گروه ایمنی شناسی ضمن تشکر از مسئولین در خصوص خرید تجهیزات و بروزرسانی 

جهت تعمیر خرید سریع قطعات دستگاه ها و همکاری بیشتر دانشکده با آقای مهندس سلیمانی ،آزمایشگاه گروه ایمنی شناسی 

 نمودند.سریعتر دستگاه ها ی آموزشی را 

 متر را از اهم نیازهای گروه مطرح نمودند. PHدر ادامه سرکار خانم امینی نماینده گروه ژنتیک  خرید فن و دستگاه الکترود 



رد نیاز و بازسازی در ادامه جناب آقای جلالی نماینده گروه فیزیولوژی ضمن تشکر از مسئولین دانشکده جهت خرید تجهیزات مو

در قسمت آموزشی گروه مورد نیاز بعلت قدیمی بودن و عدم کارکرد صحیح آزمایشگاه های گروه  خواستار برخی دیگر از تجهیزات 

 .شدند

تاکید بر پیگیری مداوم نمایندگان گروه ها جهت تکمیل  عشریو سرکارخانم مهندس اثنیدر ادامه جلسه جناب آقای کیانمهر 

ارتباط مداوم با مهندس  همچنین ،ندو کارپردازی را داشتید مواد و وسایل مورد نیاز آزمایشگاهها با قسمت اداری مالی فرایند خر

ایجاد مکانی مستقل و  ، ایجاد اتاق مجزا جهت اتوکلاو برخی گروهها سلیمانی جهت بر طرف نمودن عیوب دستگاه های آموزشی

 شد.مطرح ان موارد اصلی صورتجلسه بعنوبعنوان انبار مواد اسقاطی دانشکده 

استفاده ن مقاطع مختلف تحصیلی در دانشکده، برای دانشجویابا تاکید بر اهمیت کار آموزش  شریفی در پایان جلسه آقای دکتر 

را بعنوان اهم کارهای آینده مطرح و برخی فضاهای موجود در دانشکده بازسازی محوطه بهینه از امکانات در دست موجود، 

 . دندنمو


